
PROTOKÓŁ Nr VII/2011
z posiedzenia Rady Gminy

w Osieku odbytego w dniu 25 sierpnia 2011r.
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad

godz. 1700

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu.

Ad.  1 Posiedzenie  otworzył  przewodniczący  Rady Gminy Pan Jerzy  Kłos,  który  powitał 
wszystkich Radnych, Wójta,  pracowników Urzędu Gminy Gminy.

a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad.
b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie wniesiono. 

Przeprowadzono głosowanie
• za – 13 głosów
• przeciw – 0
• wstrzymało się od głosu – 0
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie
• za – 13 głosów
• przeciw – 0
• wstrzymało się od głosu – 0
Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik.

Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/34/2011 z dnia 28 czerwca 2011 
roku, dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż działek.
Zostały  podane  złe  numery  ksiąg  wieczystych  dlatego  uchwała  nr  VI/34/2011  zostaje 
zmieniona. Komisje wnoszę o przyjęcie uchwały.
   Przeprowadzono głosowanie:

• za - 13 głosów 
• przeciw -0 
• wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała nr VII/35/2011 w sprawie zmian w sprawie zmiany uchwały nr VI/34/2011 z dnia 
28  czerwca  2011  roku,  dotyczącej  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  działek  została  podjęta 
jednomyślnie.

Ad. 3 Informacja o wykonaniu budżetu Gminy za I półrocze 2011 roku.
Informację  przedstawił  Skarbnik  Pan  Andrzej  Krzywiński.  Wykonanie  budżetu  zostanie 
opublikowane w BIP oraz w Informatorze Osieckim.
   Przeprowadzono głosowanie:

• za - 13 głosów 
• przeciw - 0 
• wstrzymało się od głosu - 0

Informacja  o  wykonaniu  budżetu  Gminy  za  I  półrocze  2011  roku  została  podjęta 
jednomyślnie.

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2011 rok.



Proponowaną  uchwałę  omówił  Pan  Skarbnik  Andrzej  Krzywiński.  Przesunięcia  dotyczą 
naglących  wydatków  bieżących.  Uchwała  została  omówiona  na  posiedzeniu  połączonych 
komisji, które wnioskują o jej przyjęcie.
   Przeprowadzono głosowanie:

• za - 13 głosów 
• przeciw - 0 
• wstrzymało się od głosu - 0

Uchwała nr VII/36/2011 została przyjęta jednomyślnie.

Ad. 5 Podjęcie uchwały nr VII/37/2011 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Osiek.
Proponowaną  uchwałę  omówił  Pan  Skarbnik  Andrzej  Krzywiński,  informując  także,  że 
została ona omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Połączone Komisje wnioskowały 
o przyjęcie uchwały.
   Przeprowadzono głosowanie:

• za - 13 głosów 
• przeciw - 0 
• wstrzymało się od głosu - 0

Uchwała nr VII/37/2011 została przyjęta jednomyślnie.

Ad. 6 Podjęcie uchwały nr VII/38/2011 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
finansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  gminy  związanego  z  realizacją  wydatków 
majątkowych.
Proponowaną  uchwałę  omówił  Pan  Skarbnik  Andrzej  Krzywiński.  Pani  Teres  Eggert 
poinformowała, że  została ona omówiona na posiedzeniu połączonych komisji. Połączone 
Komisje wnioskowały o przyjęcie uchwały.
   Przeprowadzono głosowanie:

• za - 13 głosów 
• przeciw - 0 
• wstrzymało się od głosu - 0

Uchwała nr VII/38/2011 została przyjęta jednomyślnie.

Ad. 7 Wolne wnioski.
- Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.
- Sołtys Kasparusa zadał pytanie o fundusz sołecki oraz spłatę kredytu. Odpowiedzi udzielił 
Skarbnik.  Rada  Gminy  Osiek  podjęła  uchwałę  w  sprawie  nie  wyrażenia  zgody  na 
wyodrębnienie  funduszu  sołeckiego.  Budżet  państwa  dokonuje  zwrotu  części  środków 
funduszu sołeckiego w przypadku gdy gmina wyrazi zgodę na utworzenie takiego funduszu. 
Zwrot następuje w roku następnym po roku budżetowym i maksymalna wysokość zwrotu 
wynosi  do  30%  wydatkowanych  środków  na  fundusz  sołecki.  Spłata  kredytu  została 
przedstawiona w Uchwale Rady Gminy Osiek w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Pierwszy kredyt został zaciągnięty w 2010 r. na okres 12 lat. Drugi kredyt planowany jest w 
2011 roku na okres spłaty do 20 lat.
- Sołtys Suchobrzeźnicy prosi o zakup gruzu na potrzeby budowlane.

Ad. 8 Zakończenie obrad. 


